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Z A P I S N I K  
 
 

21. seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek 29.11.2001, s 
pričetkom ob 14. uri, v  veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v Gornji Radgoni. 
 
 
 
Ad. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Sejo je vodil Miha VODENIK, župan Občine Gornja Radgona. Otvoril je sejo in pozdravil 
vse prisotne. 
 
Ugotovil je, da je seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 16 članic in članov občinskega sveta. Seje 
se je v nadaljevanju skupaj udeležilo vseh 22 članic in članov občinskega sveta.  
Odsotnost je opravičil Karl MIR, član občinskega sveta, ki pa se je v nadaljevanju udeležil 
seje, vendar jo je tudi predčasno zapustil.   
 
Ostali prisotni: 
Ø občinska uprava: Darinka BODANEC, Dragan KUJUNDŽIČ, Andrej SUBAŠIČ, Janja 

BRUMEN,  Peter CVETKOVIČ, Marija KAUČIČ, Leopoldina Pika VODNIK; 
Ø Bela PAVLIČ, Mestna občina Murska Sobota; 
Ø Olga VERZEL, predsednica Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona; 
Ø novinarji.  
 
 
Seja je bila posneta na magnetofonski trak, ki se hrani. 
 
Vsem članicam in članom občinskega sveta je bilo pred sejo razdeljeno naslednje gradivo:  
Ø k točki 6 – amandma k predlogu proračuna občine za leto 2002 člana občinskega sveta, g. 

Toneta Rovšnika; 
Ø k točki 6 – vloga Občine Medvode za sofinanciranje izgradnje slovenskega nacionalnega 

nogometnega stadiona; 
Ø k točki 24 – pismeno obvestilo OŠ Negova - preklic mnenja k imenovanju ravnatelja OŠ 

Negova;  
Ø mnenje in predlog Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve; 
Ø mnenje in predlog Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 

službe; 
Ø mnenje in predlog Odbora za področje družbenih dejavnosti; 
Ø mnenje in predlog Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo;                                                              
Ø mnenje in predlog Odbora za kmetijstvo in turizem. 
 
 
 
Ad. 2:     Obravnava in sprejem  zapisa 20. redne seje Občinskega sveta občine  
    Gornja Radgona 
 
 
Župan je dal v razpravo zapis 20. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je 
bila 20.09.2001.  
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Seji sta se v tem času pridružili Violeta DEUTSCH MESARIČ in Jožica SEMLER, obe 
članici občinskega sveta, tako, da je bilo na seji prisotnih 18 članic in članov občinskega 
sveta.  
 
Razprave o zapisu 20. seje ni bilo, članice in člani občinskega sveta so glasovali in soglasno 
(18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št.  328: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme zapis 20. redne seje Občinskega sveta 
občine Gornja Radgona, z dne 20.09.2001.  
 
 
 
Ad. 3:     Obravnava in sprejem  dnevnega reda 
 
Župan je prebral predlagani dnevni red, posredovan z vabilom za 21. sejo in ga dal v 
obravnavo.  
Članice in člani občinskega sveta niso razpravljali o predlaganem dnevnem redu.  
 
Seji sta se pridružila še Peter FRIDAU in Anton TROPENAUER, oba člana občinskega sveta, 
tako, da je bilo na seji prisotnih 20 članic in članov občinskega sveta.   
 
Župan je nato predlagal umik 24. točke »Mnenje k imenovanju ravnatelja Osnovne šole 
Negova« z dnevnega reda, za ostale točke pa predlagal, da se ustrezno pomaknejo.  
Predlog za spremembo dnevnega reda je dal v razpravo.  
Članice in člani občinskega sveta niso razpravljali o predlogu, zato je župan dal na glasovanje 
predlagani in, z umikom točke, korigirani dnevni red. Članice in člani občinskega sveta so 
soglasno (20 prisotnih) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisa  20. redne seje občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za 

leto 2001 (skrajšani postopek)  
6. Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2002 (druga obravnava)  
7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za 

območje občine Gornja Radgona (skrajšani postopek)  
8. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 

zemljišča (skrajšani postopek)  
9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnoizobraže-

valnega zavoda OŠ Gornja Radgona  
10. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnoizobraže-

valnega zavoda OŠ Apače (skrajšani postopek)  
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11. Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnoizobraževalnega 
zavoda OŠ Stogovci (skrajšani postopek)  

12. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnovarstvenega 
zavoda Manko Golar Gornja Radgona (skrajšani postopek)  

13. Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v 
občini Gornja Radgona za leto 2002  

14. Sklep o višini cene kanalščine za območje občine Gornja Radgona  
15. Sklep o prenehanju veljavnosti Pravilnika o dodeljevanju sredstev za pospeševanje in 

razvoj kmetijstva v občini Gornja Radgona  
16. Poročilo o realizaciji programa »Vodovarstveni rezervat Segovci-zdrava pitna voda« za 

obdobje januar-oktober 2001, s predlogom sklepa o odkupu nepremičnin  
17. Poročilo projektne skupine o realizaciji nalog iz programa »Turistični center Zgornje 

Konjišče«  
18. Končno poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja pri Krajevni skupnosti 

Črešnjevci-Zbigovci za leto 2000 
19. Končno poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja s sredstvi, pridobljenimi iz 

občinskega proračuna pri Rdečem križu Slovenije, Območno združenje Gornja 
Radgona za leto 2000 

20. Odprodaja nepremičnine parc. št. 564/4 k.o. Lomanoše  
21. Zamenjava zemljišča ter  ureditev in priprava novonastalega zemljišča z možnostjo 

odprodaje za potrebe gradnje stanovanjskih in poslovnih prostorov  
22. Odkup nepremičnine parc. št. 1137/1, solastniškega deleža nepremičnine parc. št. 1136 

in nepremičnine parc. št. 1139/1, vse k.o. Gornja Radgona  
23. Sklep o plačilu obveznosti Zrnič Marijana in Ljudmile, Zg. Konjišče  
24. Sodelovanje Občine Gornja Radgona s tujino  
25. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članov in članic občinskega sveta  

 
 
 
Ad. 4:    Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta  
 
Prva se je javila k besedi  Violeta DEUTSCH MESARIČ, članica občinskega sveta.  Postavila 
je dve vprašanji in podala dva predloga.  
 
VPRAŠANJE:  
Ø »Kdo ima vpliv na samo zneskovno formiranje cene koncesionarju, ki opravlja čiščenje 

dimnih in prezračevalnih naprav v blokih. V primeru, da smo to svetnice in svetniki, ali se 
nam ne zdi, da je opravilo, ki ga po običajnem rutinskem postopku opravijo pristojni 
delavci koncesionarja odločno predrago in ali ne bi kazalo zadevo ponovno preveriti in za 
občane pripraviti sprejemljivejšo ceno, saj je tudi predpis, ki govori o teh zadevah precej 
star in po mnenju nekaterih občank in občanov celo zastarel.« 

Ø »Večjo skupino občanov zanima, kako daleč so zadeve v zvezi z lastninjenjem kabelske 
televizije. Menijo, da je bilo pred časom o tem veliko govorjenega, tudi nekaj bi se naj 
pripravljalo v zvezi z delničarstvom, sedaj pa že lep čas o tem ni več slišati. Zaprosili so, 
da se o zadevi poda čim bolj celovita informacija na seji občinskega sveta do naslednjič.«  
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 PREDLOG: 
Ø »Trg mesta Radgone pred Ljudsko univerzo je prijetno krasil vodomet, ki je s svojim 

žuborenjem privabljal tudi ptice. Kako je bilo lep  čas preteklega poletja in jeseni, vsi prav 
dobro vemo. Ker je očitno šlo za okvaro, oziroma po nekaterih informacijah za 
zamašenost dotoka vode, dajem pobudo, da se takoj, še preden bo prišlo do večje zmrzali, 
zadeva popravi in na ta način prepreči večja poškodba tega prijetnega objekta, tako, da bo 
spomladi zopet zažuborel vodomet.«  

Ø »Predlagam, da še s strani občinskega sveta zahtevamo od pristojnih, da končno uredijo 
semafor na križišču v središču Gornje Radgone, saj kot je videti, številna opozorila služb 
niso do danes zalegla prav nič«.  

 
Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta je uvodoma ponovno izpostavil dejstvo, da pri vseh 
spremembah odlokov, ki jih občinski svet obravnava, h gradivu ni priložen celotni osnovni 
akt, včasih se dogaja tudi, da ga na sejah delovnih teles delavci občinske uprave nimajo 
zraven. Predlagal je, da bi zaradi lažjega dela, prilagali k spremembam odlokov tudi  prvotno 
besedilo odloka.  
 
Podal je še naslednjo POBUDO:  
»Tri leta zapored v proračunu namenjamo sredstva za modernizacijo računalniške opreme v 
občinski upravi. Ob tem, da to niso ravno majhna sredstva me zanima, kdaj bomo občani 
Občine Gornja Radgona občinske odloke lahko dobili preko interneta. Predlagam, da Občina 
Gornja Radgona uvede svojo internetno stran, da bodo odloki in pravilniki vsem dostopni.  
 
 
 
Ad. 5:    Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gornja  
     Radgona za leto 2001 (skrajšani postopek) 
 
Krajšo uvodno obrazložitev k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
Občine Gornja Radgona za leto 2001 je podal župan. Uvodoma je povedal, da je odlok 
potrebno spremeniti zaradi uskladitve proračunskih prihodkov, vključno s finančnim 
izračunom Vlade, poleg tega pa je spremembo proračuna potrebno izvesti zaradi realizacije, 
oziroma uvrstitve prihodkov iz naslova namenskih prejemkov, kot so sredstva elementarnih 
nesreč, sredstva za Osnovno šolo Apače, taksa za obremenjevanje vode ter drugi namenski 
prihodki (10. obletnica proslave in Zdravstveni dom G.Radgona). Opomnil je na preglednico 
vseh predlaganih sprememb. Seznanil je prisotne, da je na podlagi sklepa o prerazporeditvi in 
15. člena odloka o proračunu, že v mesecu avgustu izvedel določene prerazporeditve, ki so 
razvidne pod kolono 4 (proračun s prerazporeditvami). V nadaljevanju je izpostavil povečanja 
ter zmanjšanja po funkcionalnih namenih in izpostavil seštevek namenskih sredstev, ki znaša  
150 mio SIT, in ga je potrebno prerazporediti na predlagane postavke. Predlagal je 
občinskemu svetu, da potrdijo predlog sklepa ter sprejmejo Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o proračunu občine Gornja Radgona za leto 2001.  
 
Župan je končal z obrazložitvijo in prebral mnenja in predloge odborov, ki so obravnavali 
predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za 
leto 2001 in so v zvezi s tem sprejeli naslednja mnenja:  

Mnenje Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve:  
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve sprejema predlog Odloka o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2001 (skrajšani postopek) 
in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini.« 
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Mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe sprejema predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 
2001 (skrajšani postopek) in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini.« 
Mnenje Odbora za področje družbenih dejavnosti:  
»Odbor za področje družbenih dejavnosti sprejema Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2001 (skrajšani postopek) in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini.« 
Mnenje Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo sprejema Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2001 (skrajšani postopek) in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini.« 
Mnenje Odbora za kmetijstvo in turizem: 
»Odbor sprejema predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Gornja Radgona za leto 2001 (skrajšani postopek) in predlaga občinskemu svetu, da ga 
sprejme v predlagani vsebini.« 
 
Župan je nato odprl razpravo. Razprave ni bilo. Župan je predlagal članicam in članom 
občinskega sveta sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Gornja Radgona za leto 2001.   
 
Članice in člani občinskega sveta so soglasno (20 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 329: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2001 – skrajšani 
postopek.  
 
 
 
Ad. 6:     Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2002 – druga obravnava  

 
Daljšo uvodno obrazložitev k Odloku o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2002 je 
podal župan.   Povedal je, da so bile v času obravnave podane pripombe s strani neposrednih 
porabnikov (KS Črešnjevci, KS Negova in KS Spodnja Ščavnica), razen tega so bile v času 
obravnave vložene še prošnje za finančna sredstva s strani Župnijskega urada Apače, 
Župnijskega urada Negova, Mestne občine Murska Sobota, Pokrajinske študijske knjižnice 
Murska Sobota ter s strani NTK Radgona. Vse navedene pripombe so priloga proračuna. 
Župan je poudaril, da je pripombe temeljito proučil in se do njih opredelil v skladu z veljavno 
zakonodajo. Pri tem je omenil, da je bila edina pravilno vložena pripomba (skladno z 90. 
členom poslovnika), le pripomba KS  Spodnja Ščavnica, vendar je vsebina predloga  v 
nasprotju z zakonodajo. V nadaljevanju je župan spregovoril o izhodiščih za pripravo 
proračuna. Tako določba 1. člena Zakona o javnih financah določa, da so krajevne skupnosti 
kot pravne osebe neposredni uporabniki občinskega proračuna, kar pomeni, da se financirajo 
ožji deli lokalne skupnosti skladno z vsebino statuta neposredno iz proračuna oziroma, da se 
njihovi prihodki in izdatki obravnavajo kot prejemki in izdatki občinskega proračuna. Iz tega 
razloga se v globali znižujejo tudi prihodki od 1.628.227 na 1.602.193 SIT in sicer iz naslova 
prihodkov kabelsko razdelilnega sistema, ker se mora ta dejavnost urediti v skladu z veljavno 
zakonodajo. Prihodki primerne porabe so določeni v višini 1.060.711.000 in se glede na prvo 
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obravnavo povečujejo za 7,6 mio SIT, kar je razvidno iz priloge proračuna. Med prihodke so 
vključeni tudi predvideni prihodki iz naslova sofinanciranj krajanov za ceste in sicer v višini 
8,2 mio SIT in predvideni prihodki od prodaje premoženja. Skupni prihodki so tako 
predvideni v višini 1,602.193.000 SIT,  odhodki proračuna pa v višini 1,685.593.000 SIT.  V 
nadaljevanju je opisal tista področja, kjer so nastale spremembe, glede na prvo obravnavo 
proračuna in so obširneje opisani v obrazložitvi proračuna. Izpostavil je prilogo št. 1 kjer je 
navedena ocena izračunov primerne porabe 2002-2003 v nadaljevanju pa predloge in 
pripombe krajevnih skupnosti, Župnijskega urada, Mestne občine Murska Sobota, Pokrajinske 
in študijske knjižnice Murska Sobota in  NTK Radgona. Omenil je še ostale priloge, posebej 
pa je izpostavil dopis Stanovanjskega sklada RS, ki je prav tako priložen h gradivu in posebej 
izpostavil 4. in 5. točko dopisa, ki govori o zagotavljanju sredstev s strani stanovanjskega 
sklada.  Ob tej priliki se je župan zahvalil občinskemu svetu za njihove pravočasne odločitve 
ter Draganu Kujundžiču, Darinki Bodanec in Andreju Subašiču za pomoč pri pridobitvi 
visokih finančnih sredstev. V nadaljevanju je spregovoril o prilogi št. II – Pregled predvidenih 
investicij. Dejal je, da se nadaljujejo vse dosedanje aktivnosti, predvsem v zvezi s 
pridobivanjem projektne dokumentacije za vodovodno oskrbo. Naštel je vse cestne odseke, ki 
so predvideni za izgradnjo ali modernizacijo v letu 2002.  

Podal je tudi odgovor na vprašanje ge. Violete Deutsch Mesarič, glede sanacije platoja na trgu 
v Gornji Radgoni. Dejal je, da je vložena garancija za slabo izvedbo del v višini 2,6 mio SIT. 
Od investicij je izpostavil še stanovanjsko dejavnost oz. gradnjo stanovanj, izgradnjo OŠ 
Apače in sanacijo obnove strehe na OŠ Stogovci.  Pojasnil je še, da je na podlagi finančnih 
potreb za investicije pripravljen Program prodaje občinskega stvarnega premoženja, v skupni 
višini 175.642.600 SIT, za katerega je v nadaljevanju predlagal občinskemu svetu, da ga 
sprejme skupaj z Odlokom o proračunu Občine Gornja Radgona.  S tem je župan zaključil 
svojo obrazložitev.   

   
V času obrazlage g. župana sta na sejo prišla tudi g. Janko SLAVIČ in g. Karl MIR, člana 
občinskega sveta, tako, da je bilo na seji prisotnih 22 prisotnih. 
 
 
V nadaljevanju je župan prebral mnenja in predloge delovnih teles, ki so navedena v 
nadaljevanju zapisa. 
Mnenje Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve:  
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve sprejema Odlok o proračunu Občine 
Gornja Radgona za leto 2002 (druga obravnava) in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme 
v predlagani vsebini. 
Odbor sprejme Program prodaje občinskega stvarnega premoženja za leto 2002/2003, 
sestavljen iz 21 postavk v ocenjeni skupni vrednosti 175.642.600,00 SIT in ga predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini.« 

Mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe sprejema predlog 
Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2002 (druga obravnava) in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini.« 
Mnenje Odbora za področje družbenih dejavnosti:  
»Odbor za področje družbenih dejavnosti sprejema Odlok o proračunu Občine Gornja 
Radgona za leto 2002 (druga obravnava) in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in 
sprejem. 
Odbor za področje družbenih dejavnosti se strinja, da člani odbora vložijo amandma, s 
katerim se NTK Gornja Radgona namensko zagotovijo sredstva do višine 500.000,00 SIT za 
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razrešitev kadrovske situacije. Občinsko upravo se zadolži, da pripravi z NTK.  Pogodbo, ki 
bo zagotovila namensko porabo. V primeru nesklenitve pogodbe se sredstva razdelijo v 
skladu s pravilnikom.« 

Mnenje Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo sprejema Odlok o proračunu Občine Gornja 
Radgona za leto 2002 (druga obravnava) in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predlagani vsebini.« 

Mnenje Odbora za kmetijstvo in turizem: 
»Odbor sprejema predlog Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2002 (druga 
obravnava) in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini.« 
 
 
Župan je nato k razpravi povabil g. Belo PAVLIČA, predstavnika Mestne občine Murska 
Sobota, ki je članicam in članom občinskega sveta še enkrat predstavil celoten projekt, 
priprave in aktivnosti v zvezi z gradnjo Pokrajinske in študijske knjižnice Murska Sobota.  
Zadevno problematiko je Občinski svet Občine Gornja Radgona obravnaval na seji v mesecu 
marcu, vendar se takrat ni odločil za sofinanciranje izgradnje navedene knjižnice. Ker je 
gradnja le-te v teku, primanjkuje pa finančnih sredstev s strani občin, je g. Pavlič ponovno 
predstavil stroške investicije, predlog razdelitve in trenutno finančno situacijo. Dejal je, da je 
gradnja knjižnice trenutno zaustavljena, zaradi finančnih težav. Seznanil je prisotne z 
zaključki srečanja pomurskih županov, ki so sklenili, da bi morale k investiciji pristopiti vse 
pomurske občine. Izpostavil je tudi dejstvo, da občine, ki bi bile pri izgradnji knjižnice 
udeležene z večjimi deleži, še niso pristopile k sofinanciranju. Med njimi je tudi Občina 
Gornja Radgona. Apeliral je na občinski svet, da pristopijo k sofinanciranju izgradnje 
Pokrajinske in študijske knjižnice Murska Sobota.   
 
 
Župan je v zvezi z izgradnjo Pokrajinske in študijske knjižnice povedal, da je bilo z 
predstavniki Mestne občine Murska Sobota v tej zvezi opravljenih že več razgovorov. 
Izpostavil pa je dejstvo, da je finančna problematika proračuna Občine Gornja Radgona za 
leto 2002 znana in da obstaja realna možnost le, da se sredstva za sofinanciranje izgradnje 
knjižnice zagotovijo v višini 10 mio SIT in sicer 5 mio SIT pri rebalansu proračuna za leto 
2002 in 5 mio SIT v okviru proračuna za leto 2003. Uprava je po razdelilniku za Občino 
Gornja Radgona predvideno sofinanciranje v višini 33 mio SIT je mnenja, da  mladina z naše 
občine obiskuje srednje in visoke šole pretežno v Ljutomeru, Mariboru in v Ljubljani, 
oziroma le  20 - 25 %  v Murski Soboti. Tako je znesek 10 mio SIT popolnoma adekvaten. 
Poleg tega je župan izpostavil dejstvo, da je v Gornji Radgoni sorazmerno zelo bogato 
založena knjižnica, za katero Občina Gornja Radgona od uvedbe lokalne samouprave redno in 
pravočasno izvaja in nakazuje vsa tista sredstva, katera so s strani Ministrstva za kulturo 
določena.  
 
Sledila je razprava.  
 
Prvi je razpravljal Drago HORVAT, član občinskega sveta.  Izrazil je osebno mišljenje, da bi 
občina v celoti morala izpolniti svojo obveznost.  Imel pa je pomisleke glede regije in dejstva, 
da vse kar nastane v Murski Soboti ima regijski značaj, medtem ko v Gornji Radgoni tega ni. 
Tudi Občina Gornja Radgona ima veliko potreb, za kar pa ne more zaprositi ostale občine za 
sofinanciranje – na primer pri izgradnji čistilne naprave. Ob koncu je še enkrat povedal, da bi 
Občina Gornja Radgona morala izpolniti svojo obveznost v celoti.  
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Milan NEKREP, član občinskega sveta je najprej pohvalil skrbno pripravljen Odlok o 
proračunu za leto 2002, o sofinanciranju Pokrajinske in študijske knjižnice pa je izrazil 
veselje, da je župan uvidel potrebo po sofinanciranju knjižnice. Podprl je županov predlog, da 
se zagotovijo sredstva v višini 10 mio SIT. Izpostavil je tudi dejstvo, da Pomurska regija bo, 
ne glede na naše mišljenje o tem in k temu dodal, da se mesto Murska Sobota razvija,  
uvedeno bo tudi višje in visoko šolstvo, kar podpira, menil pa je tudi, da je odstotek 
radgonskih dijakov, ki obiskujejo šole v Murski Soboti, večji od 25%.  
 
Naslednja je razpravljala Violeta DEUTSCH MESARIČ, članica občinskega sveta.  Povedala 
je, da je vedno podpirala izgradnjo študijske knjižnice, ki ni zanimiva samo za dijake, ampak 
tudi za odrasle. Podprla je predlog, da vsaj z rebalansom proračuna za leto 2002 namenimo 
sredstva za ta namen. Zaveda se, da so zmožnosti občinskega proračuna majhne, vendar je 
pomembno, da ne zapiramo vrat. Ob koncu je še glede Pomurske regije dejala, da bi bilo 
dobro, če bi bilo mesto Gornja Radgona središče regije, saj bi v tem primeru drugi gradili 
objekte v našem mestu.  
 
Anton ROVŠNIK, član občinskega sveta je povedal, da so tudi na Odboru za področje 
družbenih dejavnosti velikokrat govorili o problematiki sofinanciranja izgradnje Pokrajinske 
in študijske knjižnice v Murski Soboti in  so se vedno nagibali k takšni odločitvi, da ne bi 
zapirali vrat sofinanciranju. Dejstvo pa je, da Občina Gornja Radgona vodi veliko število 
investicij, kar predstavlja velik finančni zalogaj za njen proračun. V tem trenutku je izredno 
težka situacija, da bi sprejeli kakšno drugo rešitev, zato je podprl predlog župana in menil, da 
bi lahko znesek tudi povečali, v skladu s finančnimi možnostmi. 
  
Danilo TIRŠ, član občinskega sveta je opomnil prisotne, da postavke za sofinanciranje 
izgradnje Pokrajinske in študijske knjižnice Murska Sobota ni zajeta v predlogu proračuna 
Občine Gornja Radgona za leto 2002, kar je predmet obravnave. Prav tako ni bil vložen 
amandma zaradi izgradnje knjižnice, zato je menil, da ni osnove za razpravo. V nadaljevanju 
je predlagal, naj se Odbor za področje družbenih dejavnosti opredeli do zadeve takrat, ko bo 
ugotovljenih več dejstev – koliko je naših dijakov v Murski Soboti, je to res ena tretjina, ali 
jih je morda več. Predlagal je, da o sofinanciranju izgradnje knjižnice ne bi več razpravljali.  
 
Župan je glede na razpravo g. Tirša pojasnil, da razprava o sofinanciranju izgradnje knjižnice 
ni v nasprotju z nobenim pravnim aktom in da lahko občinski svet v sklopu sklepa o sprejemu 
proračuna za naslednje leto, sprejme pod točko 3 tudi odločitev, da bo Občina Gornja 
Radgona za izgradnjo  Pokrajinske in študijske knjižnice v Gornji Radgoni zagotovila 10 mio 
SIT in sicer 5 mio SIT pri rebalansu proračuna za leto 2002 ter  5 mio SIT v okviru  proračuna 
za leto 2003. Pozneje, ob sprejemu samega rebalansa proračuna, bo odvisno od volje in od 
pripravljenosti članov in članic  občinskega sveta, v kakšnem znesku bodo sofinancirali 
izgradnjo knjižnice (5 mio SIT ali več). Sedaj ni potrebno vlagati nobenega amandmaja, ta 
sklep je namreč zavezujoč samo za župana, kot predlagatelja proračuna, da bo takrat uvrstil 
novo postavko »Sofinanciranje Pokrajinske in študijske knjižnice Murska Sobota« (v 
minimalnem znesku 5 mio SIT, ali pa več - odvisno od finančnih možnosti in odločitve 
članov občinskega sveta).  Podprl je predlog, da  strokovne službe občinske uprave, pridobijo 
vse potrebne  podatke o trendu obiskovanja srednjih  in visokih šol v Mariboru,  Ljubljani, 
Ljutomeru in  Murski Soboti, da bo lahko občinski svet, prvenstveno pa Odbor za področje 
družbenih dejavnosti, sprejel ustrezno odločitev.  
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Župan je nato zaključil razpravo in ugotovil, da je prisotnih vseh 22 članic in članov 
občinskega sveta.   
 
Nato je dal na glasovanje amandma, ki ga je v imenu Odbora za družbene dejavnosti vložil 
član občinskega sveta, g. Anton Rovšnik in ima naslednjo vsebino: »V predlogu proračuna 
občine Gornja Radgona za leto 2002-druga obravnava se pri dejavnosti 08. Dejavnost na 
področju športa in rekreacije, konto 4120 Tekoči transferi neprofitnim organizacijam in 
ustanovam,  iz postavke 31,600.000,00 SIT izloči 500.000,00 SIT, namensko za NTK 
Radgona in določi novi podkonto. 
Za zagotovitev namenske porabe sredstev se zadolži občinsko upravo, da pripravi pogodbo o 
sofinanciranju. V primeru nesklenitve pogodbe se tudi ta sredstva razdelijo v skladu z določili 
Pravilnika o merilih in kriterijih za sofinanciranje programov športa v Občini Gornja 
Radgona.«  
 
Amandma je bil soglasno sprejet, saj je zanj glasovalo vseh 22 prisotnih članic in članov 
občinskega sveta.  
 
Nato je dal župan na glasovanje predlog, da bo Občina Gornja Radgona za izgradnjo 
Pokrajinske in študijske knjižnice v Murski Soboti zagotovila 10 mio SIT in sicer: 5 mio SIT 
pri rebalansu proračuna za leto 2002 in   5 mio SIT v okviru proračuna za leto 2003.  
 
Predlog so članice in člani občinskega sveta sprejeli z večino glasov, saj je zanj glasovalo 20 
članic in članov občinskega sveta.  
 
Sledilo je še glasovanje o sprejemu Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2002 
– druga obravnava. Soglasno (22 prisotnih) je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  št.  330:  
 

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Odlok o proračunu Občine Gornja 
Radgona za leto 2002 – druga obravnava, skupaj z vloženim amandmajem.  

2. Občinski svet sprejema Program prodaje občinskega stvarnega premoženja za leto 
2002/2003, sestavljenega iz 21 postavk v ocenjeni skupni vrednosti 175.642.600,00 
SIT, z dne 12.11.2001.  

3. Občina Gornja Radgona bo za izgradnjo Pokrajinske in študijske knjižnice v 
Murski Soboti zagotovila 10 mio SIT in sicer: 5 mio SIT pri rebalansu proračuna za 
leto 2002 in   5 mio SIT v okviru proračuna za leto 2003.  

 
Gospod Bela Pavlič se je zahvalil občinskemu svetu, da je sprejel odločitev za sofinanciranje 
izgradnje Pokrajinske in študijske knjižnice v Murski Soboti, nato pa poudaril, da je breme 
investicije za Občino Murska Sobota izredno veliko in izrazil upanje, da bo Občina Gornja 
Radgona v naslednjih letih primaknila še malo več finančnih sredstev. Ob koncu je izrazil tudi 
pripravljenost za premoščanje sredstev.  
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Ad.7:     Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih  
     za območje občine Gornja Radgona – skrajšani postopek  

    
 Uvodoma je odlok predstavil Dragan KUJUNDŽIČ, vodja Oddelka za varstvo okolja in 
urejanje prostora ter komunalno infrastrukturo v občinski upravi. Navedel je ugotovitve 
občinske uprave, da je potrebno spremeniti in dopolniti nekatere odločbe Odloka o prostorsko 
ureditvenih pogojih za območje občine Gornja Radgona, ki je bil sprejet na 9. redni seji 
občinskega sveta, v letu 1999. Izpostavil je predlagane spremembe in jih na kratko obrazložil, 
nato pa predlagal članicam in članom občinskega sveta, da sprejmejo obravnavani odlok po 
skrajšanem postopku.  
  
Župan je prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, ki je naslednje: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe sprejema predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih 
ureditvenih pogojih za območje občine Gornja Radgona (skrajšani postopek) in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini.« 
 
Razpravljal je Drago HORVAT, član občinskega sveta, ki je opozoril na pomembnost 
sprememb odloka in izrazil bojazen, da bo pri stanovanjskih blokih v mestu Gornja Radgona 
polno barak in raznovrstnih hišic, ki jih bo po spremembi obravnavanega odloka možno 
postaviti. Izrazil je dvom, da sta razlog za spremembo odloka le vlogi dveh nogometnih 
društev.  
 
Dragan KUJUNDŽIČ je odgovoril, da so PUP-i  prostorsko izvedbeni akti, ki določajo način 
gradnje na območjih, katera ne opredeljujejo prostorsko ureditveni načrti (zazidalni in 
ureditveni načrti). V 7. členu Odloka o prostorsko ureditvenih pogojih je tako naštetih 17 
območij, za katere navedeni odlok ne velja. Med njimi je tudi območje, ki ga pokriva 
Zazidalni načrt Gornja Radgona-Trate in se tako na tem območju pri gradnji nikakor ne 
upoštevajo določila samega Odloka o prostorsko ureditvenih pogojih in Odloka spremembah 
in dopolnitvah Odloka o prostorsko ureditvenih pogojih za območje občine Gornja Radgona, 
ki med drugim ureja tudi postavljanje pomožnih hišic. Povedal je, da so dvomi g. Horvata 
neutemeljeni.   
 
Sledilo je glasovanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih 
ureditvenih pogojih za območje občine Gornja Radgona.  
Vsi prisotni člani in članice občinskega sveta (22) so soglasno sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 331:  
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za območje občine Gornja Radgona – 
skrajšani postopek.  
 
 
 
Ad.8:     Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo  
     stavbnega zemljišča – skrajšani postopek  
 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 
zemljišča je obrazložil Dragan KUJUNDŽIČ, vodja Oddelka za urejanje in varstvo prostora 
ter komunalno infrastrukturo v občinski upravi. Naštel je predlagane spremembe in navedel 
primerjavo, v kakšni višini je predvideno plačilo nadomestila letos (14 mio SIT) in koliko 
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naslednje leto, na podlagi spremembe odloka (22 mio SIT). Razlika znaša dobrih 7 mio SIT in 
za ta znesek bi dejansko razbremenili plačila nadomestila naše občane, oziroma zavezance za 
plačilo s sedežem v Gornji Radgoni. S spremembo odloka je smiselno preciziran tudi način 
plačila, saj se spreminja tudi vsebina 17. člena odloka. Ta sedaj določa, da se nadomestilo 
odmeri letno, pravne osebe bodo plačevale nadomestilo v dvanajstih enakih obrokih, fizične 
osebe pa v trimesečnih enakih obrokih.  
 
Danila TIRŠA, člana občinskega sveta je zanimalo, kako bo podjetje lahko izvedlo plačilo v 
12 obrokih,  saj obveznost mora biti plačana v tekočem koledarskem letu,  odločbe pa bodo na 
primer izdane  meseca marca. V letu 2001 so bile odločbe izdane meseca avgusta in veliko 
podjetij ima težave glede samega načina plačila.   
 
Dragan KUJUNDŽIČ je odgovoril, da podatke, potrebne za odmero nadomestila, pripravlja 
občinska uprava in jih dostavi Davčni upravi Murska Sobota, katera izda odločbe.  V letu 
2001 je  bilo potrebno izvesti veliko aktivnosti, pridobiti vse podatke o vseh zavezancih 
Občine Gornja Radgona, zato so tudi podatki bili pozno posredovani Davčni upravi. V letu 
2002 bo podatke možno zbrati prej, vnesene bodo le spremembe dejanskega stanja 
zavezancev tako, da bo Davčna uprava Murska Sobota lahko čimprej izdala odmerne odločbe.   
 
Odlok je obravnaval tudi Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, ki je v zvezi z odlokom sprejel naslednje mnenje: »Odbor za varstvo okolja, urejanje 
prostora in gospodarske javne službe sprejema predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah  
Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča (skrajšani postopek) in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini.« 
 
Župan je dal na glasovanje predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča. Članice in člani občinskega sveta so z večino 
glasov (21 ZA, 1 PROTI) sprejeli naslednji 
 

 S K L E P  št. 332: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča – skrajšani postopek.  
 
 
 
Sledil je 30-minutni odmor, ki ga je ob 16. uri odredil župan.  Seja se je nadaljevala ob 16.30 
uri.  Župan je preveril prisotnost članov in članic občinskega sveta in ugotovil, da je na seji 
trenutno prisotnih 17 članic in članov občinskega sveta.  
 
 
 
Ad. 9:     Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno- 
     izobraževalnega zavoda OŠ Gornja Radgona – skrajšani postopek 
     
Marija KAUČIČ, strokovna sodelavka v občinski upravi je podala kratko obrazložitev k 
Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda OŠ Gornja Radgona. Navedla je vzrok za spremembo ustanovitvenega odloka, saj je 
Svet OŠ Gornja Radgona sprejel sklep, da podružnična šola Spodnja Ščavnica preneha 
delovati z 31. avgustom 2002, saj starši odklanjajo kombinirani pouk, ki ga narekujejo 
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demografski podatki. Občinskemu svetu je predlagala, da sprejmejo spremembe in dopolnitve 
odloka, v katerem se črtajo določbe, ki se nanašajo na podružnično šolo Spodnja Ščavnica.  
 
Uvodoma je tudi navedla, da se vsi odloki o ustanovitvi javnih vzgojnoizobraževalnih  
zavodov spreminjajo in dopolnjujejo zaradi statusnih sprememb zavodov. Vse odloke je 
obravnaval tudi Odbor za področje družbenih dejavnosti, ki je predlagal slovnične popravke. 
V tej zvezi je ga. Kaučič povedala, da  so vsi odloki popravljeni, v skladu s slovenskim 
pravopisom in bo njihov čistopis objavljen v Uradnem listu RS.  
 
Župan je v nadaljevanju prebral mnenje Odbora za področje družbenih dejavnosti, ki je v 
zvezi z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojnoizobraževalnega zavoda OŠ Gornja Radgona sprejel naslednje: »Odbor za področje 
družbenih dejavnosti sprejema Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega vzgojnoizobraževalnega zavoda OŠ Gornja Radgona (skrajšani postopek) in 
predlagal občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini. Predlagatelj predloži na sejo 
občinskega sveta čistopis predlaganega Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega vzgojnoizobraževalnega zavoda OŠ Gornja Radgona (skrajšani postopek), 
pripravljenega v skladu s slovenskim pravopisom.« 
 
Razprave ni bilo. Sledilo je glasovanje o predlogu odloka. Na seji je bilo prisotnih 21 članic in 
članov občinskega sveta. Soglasno so sprejeli naslednji  
 

S K L E P  št. 333: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnoizobraževalnega zavoda Osnovna šola Gornja 
Radgona – skrajšani postopek.  
 
 
 
Ad. 10:   Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno- 
     izobraževalnega zavoda OŠ Apače  - skrajšani postopek  
 
Tudi spremembe Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnoizobraževalnega zavoda OŠ Apače je 
predstavila Marija KAUČIČ, strokovna sodelavka v občinski upravi. Razlog za spremembo je 
predvsem zmanjšanje števila rojstev v šolskem  okolišu Stogovci in posledično temu izvajanje 
kombiniranega pouka v OŠ Stogovci, ki bo od 01.09.2002 delovala v sestavi OŠ Apače kot 
podružnična šola. Predlagala je članicam in članom občinskega sveta, da sprejmejo 
spremembe in dopolnitve odloka.       

 
Odlok je obravnaval Odbor za področje družbenih dejavnosti, ki je v zvezi z odlokom sprejel 
naslednje: »Odbor za področje družbenih dejavnosti sprejema Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnoizobraževalnega zavoda OŠ Apače 
(skrajšani postopek) in predlagal občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini. 
Predlagatelj predloži na sejo občinskega sveta čistopis predlaganega Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnoizobraževalnega zavoda OŠ Apače 
(skrajšani postopek), pripravljenega v skladu s slovenskim pravopisom.« 
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Brez razprave so članice in člani občinskega sveta soglasno (21 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P  št. 334: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnoizobraževalnega zavoda Osnovna šola Apače – 
skrajšani postopek. 
 
 
 
Ad. 11:   Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno- 
     izobraževalnega zavoda OŠ Stogovci - skrajšani postopek  
      
Marija KAUČIČ, strokovna sodelavka občinske uprave je obrazložila tudi razloge za sprejem 
Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnoizobraževalnega 
zavoda OŠ Stogovci. Ti so predvsem zmanjšanje števila rojstev in zmanjšanje števila trenutno 
vključenih otrok v osnovno šolo, posledično temu pa ukinitev šole s 01.09.2002 in pričetek 
delovanja kot podružnična šola Osnovne šole Apače.   
 
Župan je v nadaljevanju prebral mnenje Odbora za področje družbenih dejavnosti, ki je v 
zvezi z odlokom sprejel naslednje: »Odbor za področje družbenih dejavnosti sprejema Odlok 
o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnoizobraževalnega zavoda OŠ 
Gornja Radgona (skrajšani postopek) in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predlagani vsebini. Predlagatelj predloži na sejo občinskega sveta čistopis predlaganega 
Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnoizobraževalnega 
zavoda OŠ Gornja Radgona (skrajšani postopek), pripravljenega v skladu s slovenskim 
pravopisom.« 
 
Članice in člani občinskega sveta niso razpravljali. Soglasno (21 prisotnih) so sprejeli 
naslednji  

S K L E P   št. 335:   
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Odlok o prenehanju veljavnosti 
Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnoizobraževalnega zavoda Osnovna šola Stogovci – 
skrajšani postopek. 
 
 
 
Ad. 12:   Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-  
         varstvenega zavoda Manko Golar Gornja Radgona - skrajšani postopek  
 
Uvodoma je odlok obrazložila ga. Marija KAUČIČ, strokovna sodelavka občinske uprave. 
Navedla je razloge za spremembe in dopolnitve odloka, ki so zmanjšanje števila otrok 
vključenih v vrtec, oziroma ukinitev navedene enote. Predlagala je članicam in članom 
občinskega sveta, da sprejmejo predlagane spremembe in dopolnitve odloka.       
 
Odlok je obravnaval Odbor za področje družbenih dejavnosti, ki je v zvezi z odlokom sprejel 
naslednje: »Odbor za področje družbenih dejavnosti sprejema Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnovarstvenega zavoda Manko Golar Gornja 
Radgona (skrajšani postopek) in predlagal občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani 
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vsebini. Predlagatelj predloži na sejo občinskega sveta čistopis predlaganega Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojnovarstvenega zavoda Manko 
Golar Gornja Radgona (skrajšani postopek), pripravljenega v skladu s slovenskim 
pravopisom.« 
 
Razprave ni bilo. Župan je dal predlog odloka na glasovanje. 21 prisotnih članic in članov 
občinskega sveta je soglasno sprejelo naslednji  
 

S K L E P   št. 336:   
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi vzgojnovarstvenega zavoda Manko Golar Gornja Radgona – 
skrajšani postopek.  
 
 
 
Ad. 13:   Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča  
     v občini Gornja Radgona za leto 2002  
      
Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča je uvodoma 
obrazložila Darinka BODANEC, vodja oddelka obče uprave in proračuna v občinski upravi. 
Povedala je, da mora vrednost točke določiti občinski svet, v skladu z Odlokom o nadomestilu 
za uporabo stavbnega zemljišča. Vrednost točke se usklajuje z rastjo cen življenjskih 
potrebščin, katere indeks znaša 106,7. Za toliko se tudi predlaga povečanje vrednosti točke. V 
sami obrazložitvi predloga sklepa so navedene primerjave povprečne višine obremenitev iz 
naslova nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na m2 v Republiki Sloveniji in v 
sosednjih občinah, na kar je članice in člane občinskega sveta posebej opozorila, nato pa jim 
predlagala  sprejem predlaganega sklepa.  
 
Župan je prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, ki je naslednje: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe sprejema predlog Sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča v občini Gornja Radgona za leto 2002 in predlaga občinskemu svetu, da 
ga sprejme v predlagani vsebini.«  
 
Mnenje v zvezi s sklepom je sprejel tudi Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo in je 
naslednje:  
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo sprejema Sklep o vrednosti točke za izračun 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v občini Gornja Radgona za leto 2002 in 
predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini.« 
 
Župan je nato odprl razpravo. Razprave ni bilo. Članice in člani občinskega sveta so soglasno 
(21 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 337:   
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Sklep o vrednosti točke za izračun 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v občini Gornja Radgona za leto 2002.  
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Ad. 14:   Sklep o višini cene kanalščine za območje občine Gornja Radgona 
 
Uvodoma je predlog sklepa obrazložila Janja BRUMEN, strokovna sodelavka občinske 
uprave. Dejala je, da je predlagan dvig cen kanalščine v višini 13,6% skladen z Navodilom o 
metodologiji za oblikovanje cen obveznih lokalnih javnih služb odvajanja in čiščenja 
odpadnih in padavinskih voda, ter v skladu s 5. členom Uredbe o predhodni prijavi cen 
komunalnih storitev. Pojasnila je, da se z dvigom cen nominalna sredstva za kanalščino 
povečujejo za 1.901.795 SIT, po posameznih uporabnikih pa se cena po m3 porabljene vode 
poveča za 3,33 SIT (z DDV) v gospodinjstvu, za 6,46 SIT (z DDV) v gospodarstvu in za 4,30 
SIT (z DDV) v družbenih dejavnostih.  Tako bi skupni prihodki iz naslova kanalščine v letu 
2002 znašali 15.899.497 SIT, od tega bi šlo 46 % za tekoče in investicijsko vzdrževanje. 
Izpostavila je dejstvo, da je bil zadnji dvig cene kanalščine opravljen 01.01.1998, ob koncu pa 
predlagala članicam in članom občinskega sveta, da potrdi predlagani dvig cen.       
 
Župan je v nadaljevanju prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in 
gospodarske javne službe, ki je naslednje: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in 
gospodarske javne službe sprejema predlog Sklepa o višini cene kanalščine za območje 
občine Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme.« 
 
Razprave ni bilo. Sledilo je glasovanje o predlogu sklepa. 21 prisotnih članic in članov 
občinskega sveta je soglasno sprejelo naslednji  
  

S K L E P   št. 338:   
 

1. Lastna cena kanalščine se za območje občine Gornja Radgona določi za uporabnike 
v naslednji višini:  
Ø za gospodinjstva 25,70 SIT na m3 
Ø za gospodarstvo 50,10 SIT na m3 
Ø za družbene dejavnosti 33,25 SIT na m3 

2. Cena kanalščine se uporablja od 1.1.2002 dalje.  
 
 
 
Ad. 15:   Sklep o prenehanju veljavnosti Pravilnika o dodeljevanju sredstev za  
     pospeševanje in razvoj kmetijstva v občini Gornja Radgona  
      
Uvodno obrazložitev je podal Peter CVETKOVIČ, strokovni sodelavec občinske uprave.  
Navedel je osnove za sprejem sklepa o prenehanju veljavnosti pravilnika. V tej zvezi je 
namreč poleg Zakona o kmetijstvu bilo potrebno upoštevati tudi opozorila Ministrstva za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, ki so v obrazložitvi predloga sklepa podrobneje opisana in 
jih g. Cvetkovič ni podrobneje navajal. Predlagal je članicam in članom občinskega sveta, da 
sprejmejo predlagani sklep.  
 
Župan je v nadaljevanju prebral mnenje Odbora za kmetijstvo in turizem, ki je naslednje: 
»Odbor sprejema predlog Sklepa o prenehanju veljavnosti Pravilnika o dodeljevanju sredstev 
za pospeševanje in razvoj kmetijstva v občini Gornja Radgona, ki je bil sprejet na 11. redni 
seji občinskega sveta, dne 24.02.2000 in objavljen v Uradnem listu RS, št. 24/2000 ter 
predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini.« 
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Župan je nato odprl razpravo. Razprave ni bilo. Sledilo je glasovanje. 21 prisotnih članic in 
članov občinskega sveta je soglasno sprejelo naslednji  
 

S K L E P   št. 339:   
 

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Sklep o prenehanju veljavnosti 
Pravilnika o dodeljevanju sredstev za pospeševanje in razvoj kmetijstva v občini 
Gornja Radgona, ki je bil sprejet na 11. redni seji, z dne 24.02.2000 in objavljen v 
Uradnem listu RS, št. 24/2000. 

2. Sklep o prenehanju veljavnosti Pravilnika začne veljati z dnem objave v Uradnem 
listu Republike Slovenije.  

 
 
 
Ad. 16:   Poročilo o realizaciji programa »Vodovarstveni rezervat Segovci-zdrava pitna  
     voda« za obdobje januar-oktober 2001, s predlogom sklepa o odkupu  
     nepremičnin  
      
O realizaciji programa »Vodovarstveni rezervat Segovci – zdrava pitna voda« za obdobje 
januar-oktober 2001 je poročal Peter CVETKOVIČ, strokovni sodelavec občinske uprave.    
Predstavil je predloge o sami ureditvi območja vodovarstvenega rezervata Segovci, podal 
pregled realizacije nakupa zemljišč do oktobra 2001 (odkup I in odkup II), predstavil predlog 
odkupa III in podrobneje pojasnil potek odkupa zemljišč Sklada kmetijskih zemljišč in 
gozdov RS. Ob koncu je izpostavil še program vzdrževanja površin, predstavil plan dela za 
leto 2002 in podal zaključke. 
 
Župan je prebral mnenja delovnih teles občinskega sveta, ki so poročila obravnavala in v 
zvezi s tem podala naslednja mnenja:  
 
Mnenje Odbora za kmetijstvo in turizem: 
»Odbor sprejema Poročilo o realizaciji programa »Vodovarstveni rezervat Segovci – zdrava 
pitna voda« za obdobje januar-oktober 2001 in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predlagani vsebini. 
Odbor sprejema predlog sklepa o odkupu nepremičnin – kmetijskih zemljišč,  v okviru 
izvedbe programa »Vodovarstveni rezervat Segovci – zdrava pitna voda« - odkup III in 
predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini.« 
 
Mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe:  
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe sprejema Poročilo o 
realizaciji programa »Vodovarstveni rezervat Segovci – zdrava pitna voda« za obdobje 
januar-oktober 2001, s predlogom sklepa o odkupu nepremičnin in predlaga občinskemu 
svetu, da ga sprejme z naslednjo dopolnitvijo predloga sklepa:  
Sklep se dopolni s 3. točko, ki ima naslednjo vsebino:  ¨Nadaljnje aktivnosti v zvezi z 
odkupom zemljišč Sklada kmetijskih  zemljišč in gozdov RS se izvedejo šele po predhodnem 
dokončanju vrtine A3  z vsemi preizkusi¨.«  
 
Mnenje Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo sprejema Poročilo o realizaciji programa 
»Vodovarstveni rezervat Segovci – zdrava pitna voda« za obdobje januar-oktober 2001, s 
predlogom sklepa o odkupu nepremičnin in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme z 
naslednjo dopolnitvijo predloga sklepa: 
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Sklep se dopolni s 3. točko, ki ima naslednjo vsebino: ¨Nadaljnje aktivnosti v zvezi z 
odkupom  zemljišč Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov RS se izvedejo šele po predhodnem 
dokončanju vrtine A3 z vsemi preizkusi¨.« 
 
Župan se je strinjal s predlogom odborov za dopolnitev sklepa in sicer, da se nadaljnje 
aktivnosti v zvezi z odkupom zemljišč Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov RS izvedejo po 
predhodnem dokončanju vrtine A3 z vsemi preizkusi.   
 
Nato je župan odprl razpravo.  
 
Razprave ni bilo. Župan je še enkrat prebral predlagani in dopolnjeni predlog sklepa ter ga dal 
na glasovanje. Soglasno (21 prisotnih) so članice in člani občinskega sveta sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 340:   
 

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Poročilo o realizaciji programa 
»Vodovarstveni rezervat Segovci – zdrava pitna voda« za obdobje januar -  oktober 
2001.  
Nadaljnje aktivnosti v zvezi z odkupom zemljišč Sklada kmetijskih zemljišč in 
gozdov RS se izvedejo šele po predhodnem dokončanju vrtine A3 z vsemi preizkusi.  

2. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Sklep o odkupu nepremičnin – 
kmetijskih zemljišč v okviru izvedbe programa »Vodovarstveni rezervat Segovci –
zdrava pitna voda« - odkup III.  Vsebina sklepa »odkup III« je tudi sestavni del tega 
sklepa.  

 
 
 
Ad. 17:   Poročilo projektne skupine o realizaciji nalog iz programa »Turistični center  
     Zgornje Konjišče«  
      
Poročilo o realizaciji nalog iz programa Turistični center Zgornje Konjišče je predstavil Peter 
CVETKOVIČ, strokovni sodelavec v občinski upravi. Ker je obsežno poročilo priloženo 
gradivu je članicam in članom občinskega sveta na kratko predstavil lastniško strukturo 
območja TRC Konjišča, povzel aktivnosti, ki so bile opravljene, predstavil predlog uporabe 
površin, opozoril na priloge poročila, jih opisal, navedel zaključke poročila, kratko naštel 
predvidene aktivnosti in okvirni finančni plan za leto 2002, nato pa predlagal članicam in 
članom občinskega sveta, da sprejmejo poročilo.  
 
Župan je prebral mnenje Odbora za kmetijstvo in turizem, ki je naslednje: »Odbor sprejema 
Poročilo Projektne skupine o realizaciji nalog iz proračuna »Turistični center Zgornje 
Konjišče« in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini.« 
 
Nato je odprl razpravo.  
 
Vlado ŠIŠKO, član občinskega sveta je podprl projekt TRC Konjišče, zanimalo pa ga je zakaj 
občina odkupuje zemljišča Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov, saj bi lahko ta denar 
uporabila za druge namene, na primer za hitrejšo sanacijo in dograditev predvidenih objektov.  
 
Župan je gospodu Šišku pojasnil, da je za posege v prostor TRC Konjišče potrebno imeti 
urejeno lastništvo,  saj na tujem zemljišču ni mogoče opraviti nobene sanacije in posega v 
gramoznice. Pozneje se pričakuje tudi pristop privatnega kapitala, zaenkrat tega interesa še ni. 
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Dejstvo pa je, da nobeden od potencialnih lastnikov ne bo vlagal v komunalno infrastrukturo. 
Je pa res, da Sklad kmetijskih zemljišč ni izkazal  pripravljenosti za sodelovanje. Na to kaže 
tudi podatek, da občina že 7 let pričakuje od sklada 2 mio SIT za gramoziranje številnih cest, 
pa tega zneska do danes še nismo prejeli.  
 
V nadaljevanju je župan dal poročilo na glasovanje. 16 prisotnih članic in članov občinskega 
sveta je soglasno sprejelo naslednji 

S K L E P   št. 341:   
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Poročilo projektne skupine o realizaciji 
nalog iz programa »Turistični center Zgornje Konjišče«.  
 
 
 
Ad. 18:   Končno poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja pri Krajevni  
     skupnosti Črešnjevci-Zbigovci za leto 2000  
           
Končno poročilo je na kratko obrazložila predsednica Nadzornega odbora Občine Gornja 
Radgona, gospa Olga VERZEL. Izpostavila je cilj nadzora, iznesla ugotovitve in zaključke 
nadzora ter priporočila Nadzornega odbora, predvsem kar se oskrbe z vodo tiče. Predlagala je 
občinskemu svetu, da se opredeli do poročila, v skladu  z 32. členom Zakona o lokalni 
samoupravi in sprejme sklep o porabljenih finančnih sredstvih KS Črešnjevcih-Zbigovci za 
oskrbo s pitno vodo za potrebe občanov.  
 
Župan je prebral mnenje Odbora za proračun, ki je v zvezi s poročilom sprejel naslednje 
mnenje: »Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve predlaga občinskemu svetu, da 
sprejme Končno poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja pri Krajevni skupnosti 
Črešnjevci-Zbigovci za leto 2000 v predlagani vsebini.« 
 
Razprave ni bilo. Sledilo je glasovanje o poročilu. Prisotnih je bilo 13 članic in članov 
občinskega sveta, ki so z večino glasov (12 ZA) sprejeli naslednji  
 

S K L E P   št. 342:   
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Končno poročilo o izvedbi nadzora 
finančnega poslovanja pri Krajevni skupnosti Črešnjevci-Zbigovci za leto 2000, na 
znanje.  
 
 
 
Ad. 19:   Končno poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja s sredstvi,  
     pridobljenimi iz občinskega proračuna pri Rdečem križu Slovenije,  
     Območno združenje Gornja Radgona za leto 2000  
      
Krajšo obrazlago k poročilu je podala Olga VERZEL, predsednica Nadzornega odbora 
Občine Gornja Radgona. Seznanila je prisotne z ugotovitvami nadzora pri pregledu prihodkov 
in odhodkov Rdečega križa, prebrala zaključke nadzornega odbora in  njegova priporočila.  
Predlagala je, da občinski svet upošteva priporočila in predloge nadzornega odbora, v skladu s 
svojimi pristojnostmi.  
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Župan je prebral mnenje Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, ki je 
naslednje: »Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve predlaga občinskemu svetu, 
da sprejme Končno poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja s sredstvi, 
pridobljenimi iz občinskega proračuna pri Rdečem križu Slovenije, Območno združenje 
Gornja Radgona za leto 2000  v predlagani vsebini.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta soglasno (13 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 343:   
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema  Končno poročilo o izvedbi nadzora 
finančnega poslovanja s sredstvi, pridobljenimi iz občinskega proračuna pri Rdečem 
križu Slovenije, Območno združenje Gornja Radgona za leto 2000, na znanje.  
 
 
 
Ad. 20:    Odprodaja nepremičnine parc. št. 564/4 k.o. Lomanoše  
      
Odprodajo nepremičnine parc. št. 564/4 k.o. Lomanoše je obrazložila Marija KAUČIČ, 
strokovna sodelavka občinske uprave in predlagala občinskemu svetu, da sprejme odprodajo 
nepremičnine.  
 
Župan je prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, ki je naslednje: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe daje soglasje k odprodaji nepremičnine parc. št. 564/4 k.o. Lomanoše in predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme predlagani sklep.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta soglasno (14 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 344:   
 

1. Ukine se status javnega dobra za parc. št. 564/4 pot v izmeri 133 m2, pripisana pri 
vložni št. VZ01 k.o. Lomanoše. Nepremičnina parc. št. 564/4 k.o. Lomanoše postane 
lastnina občine Gornja Radgona.  

2. Odproda se nepremičnina parc. št. 564/4 v izmeri 133 m2, pripisana pri vložni št. 
VZ01 k.o. Lomanoše kupcu Pamer Herbertu, Lomanoše 1, Gornja Radgona, za 
znesek 146.114,20 SIT. 

3. Davki in drugi stroški bremenijo kupca. 
 
Sklep pod točko 1 se objavi v Uradnem listu RS.  
 
 
 
Ad. 21:   Zamenjava zemljišč ter ureditev in priprava novonastalega zemljišča z 
     možnostjo odprodaje za potrebe gradnje stanovanjskih in poslovnih prostorov  
      
Andrej SUBAŠIČ, strokovni sodelavec občinskega sveta je o predlogu zamenjave zemljišč 
povedal, da je v gradivu prikazan predlog zamenjave zemljišč v k.o. Lutverci, neposredno za 
stanovanjskim in poslovnim objektom v lasti Gorički Alfreda in Cvetke, ki bi želela zaradi 
zaokrožitve in povezave svojega funkcionalnega zemljišča, del svoje parcele zamenjati z 
delom zemljišča v lasti občine. S predlagano zamenjavo bi na ta način nastalo tudi celovito 
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zemljišče v lasti občine v velikosti cca. 64 arov. Celotno zemljišče bi bilo možno komunalno 
urediti in opremiti in ga pozneje odmeriti ter razdeliti na 6 – 8 parcel, ter jih po primerni ceni 
odprodati zainteresiranim kupcem za gradnjo stanovanjskih ali poslovnih objektov. Pri sami 
oceni vrednosti predmetnih zemljišč prihaja do določene razlike in sicer v višini 4.700 DEM, 
ki bi jo morala Gorički Alfred in Cvetka doplačati. Glede te razlike v vrednosti zemljišč 
omenjena predlagata, da se ta razlika upošteva kot njun trajni vložek za sanacijo in ureditev 
opuščene gramozne jame, ki se je v preteklosti nahajala na tem mestu. Celotno sanacijo sta 
izvedla na svoje lastne stroške v takšno stanje, kot je v naravi danes. Zato se občinskemu 
svetu predlaga, da odobri zamenjavo navedenih zemljišč s tem, da se razlika v ocenjeni 
vrednosti zemljišč, v višini 4.690 DEM upošteva kot trajni vložek za sanacijo in ureditev 
opuščene gramozne jame.  
 
Župan je prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, ki je naslednje: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe daje soglasje k zamenjavi zemljišča ter ureditvi in pripravi novonastalega zemljišča z 
možnostjo odprodaje za potrebe gradnje stanovanjskih in poslovnih prostorov in predlaga 
občinskemu svetu, da predlagani sklep sprejme.«  
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta soglasno (14 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 345:   
 

1. Zamenja se del nepremičnine parc. št. 201 k.o. Lutverci v velikosti cca 720 m2 in del 
nepremičnine parc. št. 207, k.o. Lutverci v velikosti cca 630 m2 za del nepremičnine 
parc. št. 1/2, k.o. Lutverci v velikosti cca 370 m2 in del nepremičnine parc. št. 209, 
k.o. Lutverci v velikosti cca 1260 m2.  

2. Razlika v ocenjeni vrednosti zemljišč v višini 4690 DEM se upošteva kot trajni 
vložek Gorički Alfreda in Cvetke za sanacijo in ureditev opuščene gramozne jame, ki 
sta jo izvedla na svoje lastne stroške.  

3. Vsi stroški za geodetsko odmero, notarske storitve in vpis v zemljiško knjigo gredo v 
breme Gorički Alfreda in Cvetke iz Lutvercev 43, 9253 Apače.  

 
 
 
Ad. 22:   Odkup nepremičnine parc. št. 1137/1, solastniškega deleža nepremičnine parc.  
     št. 1136 in nepremičnine parc. št. 1139/1, vse k.o. Gornja Radgona  
 
Odkup nepremičnine je obrazložil Andrej SUBAŠIČ, strokovni sodelavec občinske uprave. 
Povedal je, da gre v konkretnem primeru za predlog odkupa nepremičnin v k.o. Gornja 
Radgona, ki so v lasti Kunej Petra in Jasne ter Zemljič Jakoba, v velikosti cca 113 arov. Vsa 
zemljišča, ki so predmet odkupa se nahajajo neposredno ob stanovanjskem predelu v Ulici 
Marije Rožman in Kajuhovi ulici v Gornji Radgoni. Celotni kompleks zemljišč je možno 
komunalno urediti in opremiti ter po geodetski odmeri razdeliti na 11 manjših parcel  v 
velikosti cca 9,5 arov, ter po primerni ceni odprodati posameznim zainteresiranim kupcem za 
izgradnjo stanovanjskih ali poslovnih objektov. Cena za 1 m2 zemljišča znaša cca 1.250 SIT, 
oziroma za celotno zemljišča cca 14.100.000,00 SIT. Zaradi možnosti pridobitve nezazidanih 
stavbnih zemljišč, ki se lahko pozneje obogatijo s primerno komunalno opremo, se predlaga 
občinskemu svetu odkup navedenih nepremičnin v lasti Kunej Petra in Jasne za dogovorjeno 
ceno 10 mio tolarjev in nepremičnino v lasti Zemljič Jakoba za ponujeno ceno 4.101.920,00 
tolarjev.  
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Župan je prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, ki je naslednje: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe daje soglasje k odkupu nepremičnine parc. št. 1137/1, solastniškega deleža 
nepremičnine parc. št. 1136 in nepremičnine parc. št. 1139/1, vse k.o. Gornja Radgona in 
predlaga občinskemu svetu sprejem predlaganega sklepa.« 
 
Razprave ni bilo. 15 prisotnih članic in članov občinskega sveta je soglasno sprejelo naslednji  
 

S K L E P   št. 346:   
 

1. Odkupi se nepremičnina parc. št. 1137/1, k.o. Gornja Radgona, njiva 3 v izmeri 7257 
m2, pripisana pri vl. št. 733, k.o. Gornja Radgona in 714/1074-tin solastniškega 
deleža nepremičnine parc. št. 1136, k.o. Gornja Radgona, travnik 3 v izmeri 1074 m2, 
pripisana pri vl. št. 788, k.o. Gornja Radgona, od prodajalcev Kunej Petra, Breg 22, 
1000 Ljubljana in Kunej Jasne, Norički Vrh 1, 9250 Gornja Radgona, za znesek 
10.000.000,00 SIT. 

2. Odkupi se nepremičnina parc. št. 1139/1, k.o. Gornja Radgona, travnik 2 v izmeri 
2208 m2, pripisana pri vl. št. 413, k.o. Gornja Radgona, od prodajalca Zemljič 
Jakoba, Police 95, 9250 Gornja Radgona, za znesek 4,101.920,00 SIT.  

3. Davki in vsi ostali stroški bremenijo kupca. 
4. Sredstva se zagotovijo iz proračuna za leto 2002.  
 
 
 
Ad. 23:   Sklep o plačilu obveznosti Zrnič Marijana in Ljudmile, Zgornje Konjišče  
      
Obrazložitev  k Sklepu o plačilu obveznosti Zrnič Marijana in Ljudmile je uvodoma prebrala 
Marija KAUČIČ, strokovna sodelavka občinske uprave.  Tako je prisotne seznanila z 
dosedanjimi aktivnostmi in dogodki v zvezi z odprodajo nepremičnine in odplačevanjem 
pogodbenih obveznosti. Občinska uprava je tako pripravila dve možni varianti sklepa, zato je 
predlagala članicam in članom občinskega sveta, da se odločijo za eno izmed ponujenih 
variant.  
 
Župan je prebral mnenje Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo in mnenje Odbora za 
varstvo  prostora, urejanje okolja in gospodarske javne službe, ki sta naslednji:  
 
Mnenje Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo:  
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo sprejema 2. varianto Sklepa o plačilu obveznosti 
Zrnič Marijana in Ljudmile, Zgornje Konjišče in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predlagani vsebini.« 
 
Mnenje Odbora za varstvo prostora, urejanje okolja in gospodarske javne službe:  
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe sprejema 2. varianto 
predloga sklepa o plačilu obveznosti Zrnič Marijana in Ljudmile, Zgornje Konjišče in tudi 
občinskemu svetu predlaga sprejem 2. variante sklepa.« 
 
Župan je odprl razpravo. Razprave ni bilo. Nato je župan predlagal članicam in članom 
občinskega sveta, da glasujejo o drugi varianti sklepa in jo dal na glasovanje.  
 
 
 



 22

 
Glasovalo je 15 prisotnih članic in članov občinskega sveta. Soglasno so sprejeli naslednji   
 

S K L E P   št. 347:   
 
Na podlagi najemne pogodbe št. 363-46/96 z dne 05.12.1996 Zrnič Marijan in Zrnič 
Ljubica, Zgornje Konjišče 2, plačata Občini Gornja Radgona najemnino za poslovni 
prostor za obdobje julij 2000 do julij 2001, v višini 1,099.736,30 SIT.  
 
 
 
Ad. 24:   Sodelovanje Občine Gornja Radgona s tujino  
      
Uvodoma je Peter CVETKOVIČ, strokovni sodelavec občinske uprave opisal dosedanje 
sodelovanje z Občino Bruchsal-Helmsheim. Na kratko je predstavil mesto Bruchsal in mestno 
četrt Helmsheim. Predstavil je predloge za sodelovanje in okvirni program za leto 2002.  
 
Župan je odprl razpravo.  
 
Draga HORVATA, člana občinskega sveta  je bolj zanimalo sodelovanje z Občino 
Mladenovac, saj je g. Cvetkovič opisal le sodelovanje z občino iz Nemčije. Menil je, da je 
čas, ko moramo premagati ideološke zavore in krepiti sodelovanje tudi z občino iz ZR 
Jugoslavije.   
 
Vlado ŠIŠKO, član občinskega sveta je podprl predloga  za sodelovanje s tujino. Moti ga, da 
predlog ne zajema tudi sodelovanja z Občino Bad Radkersburg. Predlagal je poglobitev 
sodelovanja z Občino Bad Radkersburg.  
 
Župan je ocenil pripombo g. Šiško kot umestno in dejal, da se aktivnosti z Občino Bad 
Radkersburg sorazmerno dobro razvijajo po že utečenem redu.  Glede sodelovanja z Občino 
Mladenovac pa je župan dejal, da so storjeni le prvi koraki, na prvem srečanju je bilo 
dogovorjeno, da se pridobijo vse potrebne informacije, v nadaljevanju pa se bo predlog 
sodelovanja dopolnjeval. Če bo občinski svet sprejel predlagani sklep, bosta po pridobitvi 
finančnih podatkov, vneseni v rebalans proračuna za leto 2002 dve novi postavki za 
sodelovanje s tujino.  
 
V zvezi s to točko je Odbor za kmetijstvo in turizem sprejel naslednje mnenje:  
»Odbor se strinja s predlogom o sodelovanju Občine Gornja Radgona z Občino Bruchsal iz 
ZR Nemčije in Občino Mladenovac iz ZR Jugoslavije in predlaga občinskemu svetu, da 
predlagani sklep sprejme.« 
 
Župan je še enkrat prebral predlog sklepa in ga dal na glasovanje. Soglasno (17 prisotnih) so 
članice in člani občinskega sveta sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 348:   
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema partnersko sodelovanje Občine Gornja 
Radgona z: 
1. Občino Bruchsal iz ZR Nemčije 
2. Občino Mladenovac iz ZR Jugoslavije.  
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Ad. 25:   Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta  
 

Na vprašanje Violete Deutsch Mesarič glede oblikovanja cen dimnikarskih storitev je 
odgovorila Janja Brumen, strokovna sodelavka občinske uprave. Povedala, da je Občinski 
svet Občine Gornja Radgona lani sprejel Odlok o kontroli cen storitev javnih gospodarskih 
služb, kateri med drugim določa, da cene dimnikarskih storitev začnejo veljati takrat, ko 
občinski svet nanje poda soglasje. Problem pri cenah dimnikarskih storitev pa je ta, da so se 
do tega datuma cene prosto oblikovale, ker je država nadzor nad cenami dimnikarskih storitev 
sprostila že leta 1997 in so se v tem času občutno povečale.  Rešitev bi bila, da se čimprej 
razpiše koncesija, v skladu z veljavnimi odloki, skozi postopek odločitve o podelitvi koncesije 
pa se cena regulira, oziroma, se izbere najugodnejši ponudnik.  

Na vprašanje o lastninjenju kabelske televizije je odgovoril župan. Povedal je, da on in 
občinska uprava nista pristojna dajati informacij, na kakšen način in v kakšni obliki se bo 
kabelska televizija lastninila. Za to je pristojen svet krajevne skupnosti, zato bo vprašanje 
posredovano Krajevni skupnosti Gornja Radgona.   

Glede okvare vodometa na Trgu svobode v Gornji Radgoni je župan pojasnil, da je Občina 
Gornja Radgona v letu 2001 unovčila bančno garancijo za slabo izvedbo del, v vrednosti 
2,220.000 SIT. V okviru teh sredstev bo potrebno odpraviti okvaro vodometa, v zadovoljstvo 
vseh občanov in gostov. 

V zvezi z vprašanjem gospe Deutsch Mesarič o semaforju v mestu Gornja Radgona je župan 
povedal, da je le-ta kamen spotike že od njegove postavitve, leta 1993. Država namreč želi, da 
je interval zelene luči čim krajši, da je propustnost tovornjakov skozi mesto čim večja. Pri tem 
pa se dogaja veliko neprijetnosti na prehodu za pešce. 

Glede pobude g. Kajdiča o prilaganju prvotne vsebine odlokov k spremembam odlokov, se je 
župan opravičil za pozabljivost delavcev občinske uprave, saj je bila ta pobuda že večkrat 
podana. Enako je mnenja, da morajo strokovni sodelavci posameznih delovnih teles 
občinskega sveta na sejah odborov imeti zraven prvotno vsebino odlokov.    

V zvezi z modernizacijo računalniške opreme v občinski upravi je župan povedal,  da se v letu 
2001 zaključuje modernizacija računalniške opreme, tako, da bodo vsi občani, ki bodo želeli, 
dobili vse potrebne informacije tudi na spletni strani Občine Gornja Radgona, vendar je  
predhodno potrebno občinsko upravo še kadrovsko posodobiti.  

Ob zaključku seje se je župan zahvalil članicam in članom občinskega sveta za  dosedanje 
aktivno delo in sodelovanje. Kljub  posledicam preteklih odločitev občinskega sveta, je bilo 
po njegovem mnenju veliko narejenega. V nadaljevanju je govoril o sprejemanju odločitev 
občinskega sveta v letih 1997 in 1998 in o njihovih posledicah, pri tem izpostavil predvsem 
revizijo poslovanja Komunalnega podjetja Gornja Radgona, likvidacijo podjetja, govoril je še 
o odprtih stroških v tej zvezi, omenil takrat predvidene projekte za kanalizacijo, za OŠ Apače, 
za ureditev vodovodne problematike in plinifikacije. Ob koncu je seznanil občinski svet, da 
bo 13.12.2001 še izredna seja občinskega sveta, na kateri se bo obravnavala izključno 
komunalna problematika.   
Članicam in članom občinskega sveta se je župan  zahvalil za sprejem Odloka o proračunu za 
leto 2002, ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan, vsem se je zahvalil za prisotnost in ob  18. 
uri zaključil 21. sejo občinskega sveta.   
 
 
ZAPISALA:                SEJO VODIL:  
Simona Budja, l.r.        ŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA 
               Miha VODENIK, l.r. 


